
Dagsorden 12/11/2024 
Lokale: AS.02 
Tidspunkt: 14.30 

Valg af referant: Johannes 

- Deltagere på mødet 
Ida, Fødevarebachelor, 7 semester  

Peter, Jordbrugsteknolog, 6 semester (Formand) 

Mathias, Financial Controller, 1 semester 

Johannes Allesø, IT Teknolog 

Johannes, Urbanlandskabsingeninøre, 3 semester – studierådet (ny, mail)  

Louise, Finansøkonom, 1 semester – (ny, mail) 

Oliver, Fødevarebachelor, 3 semester  - (ny, studierådet) 

Josefine Marie Westring Drimer, E-Commerce, 1. semester 

Helene Bonde Jørgensen , E-Commerce, 1. semester 
Søren Griepentrog (EAAA repræsentant) 

 

Dagsorden: 
 

o Præsentation af nye medlemmer 
o Opfølgning fra forrige møde, er der sket noget siden sidst? 

 Der er ikke blevet stået nede i kantinen endnu, men Peter har haft taget en dag til 
få snakket med nogle studerende dernede. 
 

o Torben kantinechef stiller op til sparring med rådet. Ris og ros af kantinen (kl. 14.45) 
 Forslag:  

• Køen der står for servering til dagens ret glider ofte ind i betalingskøerne. 
Kan der gøres noget der? 

• Et større vegetarisk udvalg, hvis det kan lade sig gøre.  
• Priserne på sodavand. Små til 22,-? 
• Der er snak om størrelsen på brødet i kantinens sandwich. Brødet er for 

højt = for meget brød.  
• Onsdagssnegle i kantinen.  
• Isterning-dispenser i kantinen.  



• Det gennemgående punkt som Peter har med fra kantinen, er prisen på 
produkterne.  

• Når der bliver vasket op i kantinen, står dørene til opvasken åbne, og der er 
nogle der oplever, at det lugter, og kan afholde folk fra at sætte sig i 
kantinen. Det siver ofte ud i områderne hvor man sidder med 
gruppearbejde foran de gule båse. Kloak lugt. 

• Der er en lille kritik med hensyn til kantinens portionsstørrelser, så hvis 
man er mere småspisende, så kunne det være rart med muligheden for at 
købe en halv sandwich for eksempel. 

• Sørg eventuelt for lidt forsyn på kantinens Instagram, læg opslag ud for 
ugen, så man kan se, hvad der kommer som dagens ret i kantinen og 
planlægge om man skal prioritere at sørge for madpakke, nogle dage over 
andre. 

• Få eventuelt sat bestik over i 7G-bygningen, da der er mange der går turen 
over i kantinen, kun for at hente kniv og gaffel. 

• Overvej en klippekortsordning, for eksempel på ting som kaffe. Altså, så 
man kan købe et klippekort på 10 kopper kaffe. 

 Ros:  
• Kvaliteten i kantinen er enormt høj. Det er en meget gennemgående 

holdning hele vejen rundt. 
 Svar med hensyn til priserne:  

• Kantinen modtager intet tilskud fra skolen, og står derfor selv for lønninger, 
flexjob, overskud, råvarer alt ting. De kører det altså stort set kantinen som 
en forretning, og der kræves derudover et såkaldt ”fornuftigt overskud” fra 
skolens side. Altså for at garantere at kantinen kører rundt, og er klar på en 
eventuel situation som Corona eller lignende, hvor det kræver lidt penge 
på kistebunden. Derfor er priserne også som udgangspunkt enormt svære 
at rykke ved.  

• Peter formand opsummerer og sender til Torben (tosa@aabc.dk) 
 

o Nyt fra DESO (Danske Erhvervsakademiers studenterorganisation): 
 Peter er næstformand og Mathias er blevet valgt som medlem i bestyrelsen.  
 Studenterpolitisk organisation, der rækker udover bare EAAA, og har for eksempel 

enormt meget samarbejde med politikeren på Christiansborg.  
 Vi er, i reformen fra Christiansborg, blevet sidestillet med professionshøjskoler, og 

det gør udover ting som klassestørrelser, timeantal og internationale studerende.  
 Der er gang i at søge ”DUF”-midler, som kan deles udover erhvervsakademierne, 

der kan puttes i ting som studieråd og andre studenterrelevante arrangementer. 
 Vi er i gang med at trække DESO over på EAAA, da det har været lidt en 

”Københavnerorganisation”.  
 Politikerne vil rigtig gerne snakke med os. De er trætte af at høre på DECA. 

 
o Søren informerer om økonomi før snak med HAV:  

Akademiudvalget modtager årligt 40.000 kr. som kan prioriteres til forskellige 
studiearrangementer. 

o HAV søger økonomisk støtte. Formand Markus Palm præsenterer for HAV:  



 HAV søger økonomiske midler fra UFM-midlerne. 
 HAV søger et sted mellem 5.000-10.000 kr. som vil kunne holde driften kørende i 

HAV et stykke ind i fremtiden.  
 Der budgetteres med at Kapsejlads (som HAV står for) kommer til at lande et 

underskud på 8.000 kr. Og det er måske lidt optimistisk sat.  
 Pengene bliver søgt med en ambition om i hvert fald at holde en stor fredagsbar 

hver måned. Derudover er der også en ambition om at holde flere ”ikke-fest”-
arrangementer (i.e. HAV to voksen).  

 Som udgangspunkt er der en forhåbning om et fest- og et ikke fest-arrangement 
om måneden.  

 Der bliver spurgt om der regnes med fuldstændig gennemsigtighed, med hensyn til 
hvad pengene bruges til, og det er klart intentionen. Dette bliver også gjort i et 
forsøg på at få HAV gjort mere symbiotiske sammen med resten af akademiets 
institutioner, som for eksempel Akademirådet. 

 Der bliver snakket om øremærkning af pengene, der bliver afleveret til HAV, og det 
bliver lidt set som en udfordring, da der ikke er snak om større beløb. 

 Akademirådet har som udgangspunkt små 40.000 kr. til rådighed, og de 15.000 af 
dem bliver brugt internt i akademirådet. 
 

o Valg til bestyrelsen, der er to som gerne vil ind, så en kort præsentation af dem.  
 Oliver Wigandt Aaberg. 
 Louise Kirstine Andersen. 
 De valgte bestyrelsesmedlemmer sidder i et år, men gerne mere. Formand Peter 

nævner at det forventes man er aktiv i akademirådet, hvis også man sidder i den 
øverste bestyrelse på EAAA. 

 Søren giver videre til rektoratet (Connie, coal@eaaa.dk)  
 

o Valg til årets underviser.  
 Vi leder efter en til at læse indstillinger til Årets Underviser. Man bruger 1 time til 

1,5 på at læse dem, og der bliver besluttet senere tidspunkt på et teams-møde.  
  Der bliver valgt Louise Kirstine Andersen.  (Søren giver videre til rektorat) 

 
o Akkrediteringsrådet:  

 Vi leder efter et medlem til akkrediteringsrådet.  
 Det er en institution, der står for at kvalitetssikre akademierne.  
 Johannes Geertz-Hansen.  
 Mathias Mortensen. 
 Søren har videregivet info til kvalitetschef Anette Bache og Johannes+Mathias 

 
- Næste møde: 

o 12. december kl. 14:30 i AS.02 
o Nyt formandskab på valg 

 

- Eventuelt:  
o Ida har et punkt (lukning af vej) mellem SH.11 og SH.30:  



 Der er enighed om, at det er en god idé. Da gående bliver presset ud i bedene i 
rush hour når der kommer en bil. 

Peter tager fat i Facility. (rara@eaaa.dk) – Evt. tage det med på kommende møde med facility?  
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